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W imieniu mieszkafc6w zwracam siq z uprzejmq prodbq o informacjq dotyczqcq mozliwo5ci
zainstalowania prog6w zwalniajqcych ruch na ul.Cyganka. Obecnie zastosowane rozwiqzanie
zaproponowane przez Komisjq ds. Bezpieczefistwa Ruchu Drogowego w postaci parkowania
naprzemiennego zdafo egzamin spowolniajqc ruch tym samym poprawiajqc bezpieczefstwo, lecz w
porze zimowej gdy sq opady Sniegu znaki poziome s4 niewidoczne, co powoduje utrudnienia w ruchu.
Ponadto ze wzglqdu na to, ii po lewej stronie ulicy jest uloZona kostka, a co siq z tym wiq2e
nier6wnoSci rowerzy3ci i motocykli6ci majq utrudnione poruszanie. Warto tak2e wziqi pod uwagq
fakt, 2e na ulicy Cyganka przybywa przedsiqbiorc6w prowadzqcych tam biznes i samochody
dostawcze dosta rczajqce towa r utru d n iajq ruch.

Majqc na uwadze bezpieczeristwo uczestnik6w ruchu i dzieci uczqszczajqcych do Szkoty
Podstawowej nr 3 im. Mikotaja Kopernika prosze o pozytywne rozpatrzenie mojej pro6by

Z powaianiem.
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